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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 

Készült: a Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselı-testületének 2012. december 20-án 

17 órakor kezdıdı közmeghallgatásán. 

 

Jelen vannak:   a mellékelt jelenléti ív alapján. 

 

Tóth Ilkó Mihály polgármester a közmeghallgatást megnyitja, köszönti a Képviselı-testület 

tagjait, az önkormányzat dolgozóit, intézményvezetıket, a megjelent vendégeket és a 

televízió nézıit. Megállapítja, hogy a Képviselı-testület 9 megjelent képviselıvel 

határozatképes.  

 

Jegyzıkönyv hitelesítınek Gergely László és Rehorovszky Gáborné képviselıket választja. 

 

1. Tájékoztató az Önkormányzat 2012. évi munkájáról 

Elıadó: Tóth Ilkó Mihály polgármester 
 

Az Önkormányzat 2012. évi beszámolója a jegyzıkönyv melléklete 

 

Tóth Ilkó Mihály: Átadom a lakosoknak a kérdezés lehetıségét. 

 

Szásziné Gyıri Éva: Hallottunk már az adósság átvállalásról, szeretném, ha a polgármester úr 

errıl mondana pár szót, és arról is, hogy január 1-jétıl Kartalon az iskola mőködtetése hogyan 

lesz. 

 

Tóth Ilkó Mihály: Kezdjük az iskolával, az állam a gyerekeket és a pedagógusokat átveszi, az 

üzemeltetés a kartali önkormányzatnál marad. A technikai dolgozókat nem veszi át az állam, 

ık az önkormányzathoz fognak tartozni.  

2013. június 30-ig minden pedagógus a jelenlegi helyén fog dolgozni a jelenlegi fizetésért, 

változás csak ezután lesz. 

 

Az adósságátvállalás volt a másik kérdés. Az 5000 fı alatti települések adósságát teljesen 

átvállalja az állam. Még 14 település van, ahol nincs meg végleges összeg, ezeken a 
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településeken beruházási hitelt is vettek fel. Ebben az esetben a kormány csak a 40%-át 

vállalja át az adósságnak. 

Mi az 5000 fı feletti településekhez tartozunk, egyelıre csak azt tudjuk, hogy 40%-70%-ig 

fogják konszolidálni az adósságot. Hogy Kartal melyik sávba esik bele, az attól függ, hogy az 

egy fıre esı adójóváírásunk hogyan alakul. Január 8-án a belügyminisztériumba fogunk 

menni, ott zártkörő lesz a tájékoztató. 

 

Rehorovszky Gáborné: Kérem a polgármester urat, hogy a Petıfi tér felújításáról tájékoztassa 

a lakosságot. 

 

Tóth Ilkó Mihály: A Kartali Nyugdíjas Egyesület 36 millió Ft-ot nyert a Petıfi tér felújítására, 

ez a pályázat 100%-os támogatottságú. A Kartali Önkormányzattal együttmőködési 

megállapodást köt a Nyugdíjas Egyesület. A Sajóvölgye Takarékszövetkezet biztosítja a 36 

millió Ft-os hitelt. Az állam 30%-os elıleget biztosít, ehhez viszont szükséges a 

bankgarancia.  

Közbeszerzés útján a vállalkozó kiválasztása megtörtént, Langa Gábor kartali vállalkozó, a 

Versegi Tüzép vezetıje fogja a kivitelezést lebonyolítani, kartali emberekkel.  

 

Rehorovszky Gáborné: Mikor kezdıdnek a munkálatok? 

 

Tóth Ilkó Mihály: Júniusra kell befejezni, az idıjárástól függ a kezdés. 

A 36 millió Ft-ból 3,1 millió Ft-ot nem építési tevékenységre fognak fordítani. Ez az összeg 

lefedi a tervezıi díjat, a projektmenedzser díját, és a mőszaki ellenırét is.  

 

Kérem, hogy kérdezzenek. 

 

Míg a kérdésen gondolkoznak, addig elmondom, hogy a nehézségek ellenére végig vittük az 

évet úgy, hogy az intézményekben a gyerekek, a dolgozók nem vették észre, hogy milyen 

nehéz anyagi helyzetben van az önkormányzat. 

Szponzorok segítségével megrendezésre került a Népzenei találkozó. Ugyancsak 

szponzoroknak köszönhetı, hogy az óvodába a fenyıfa alá ajándékok kerültek.  
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Az önkormányzat útjain a kátyúkat is sikerült eltüntetni. A hó eltakarításra két vállalkozóval 

van szerzıdésünk, sózni viszont nem fogjuk az utakat, mert az aszfalt vastagsága és minısége 

ezt nem engedi.  

Bognár József: Kartal Aszód között a felezıvonal nincs felfestve, ködben nagyon nehéz, 

balesetveszélyes közlekedni.  

 

Tóth Ilkó Mihály: Az út Kartal határáig közigazgatásilag Aszódhoz tartozik. A másik 

probléma, hogy Magyalos felıl nagy mennyiségő sár és víz folyik az útra, ez 

balesetveszélyes. Kérjük az aszódi képviselı-testülettıl és a polgármestertıl, hogy az árkot és 

az átjárót csináltassák meg.  

 

Peterson János: A kartali önkormányzatnak is mindent meg kell tenni, hogy a felezı vonal fel 

legyen festve. A váci Közútkezelıhöz tartozunk, oda kellene megint levelet írni.  

 

Tóth Ilkó Mihály: Szeretném elmondani azoknak a vállalkozóknak a nevét, akik hozzájárultak 

ahhoz, hogy az óvodában a gyerekeknek a fa alatt játékok legyenek. Tehát Bárány Róbert 50 

ezer Ft-tal, a Hajnáczki bolt 50 ezer Ft-tal, a Sajóvölgye Takarékszövetkezet 50 ezer Ft-tal és 

a Versegi Tüzép is 50 ezer Ft-tal támogatta az óvodás gyerekeket. Köszönjük nekik, hogy új 

játékok kerülhettek az óvodába. 

 

Szásziné Gyıri Éva: A kartali közbiztonságról szeretnék kérdezni. 

 

Tóth Ilkó Mihály: A polgárırség nagyon jól végzi a feladatát.  

Az Aszódi Rendırırsön voltam egy tájékoztatáson, ahol felhívták a figyelmet arra, hogy 

figyeljünk egymásra, fıleg az idısekre. Ha szükség van arra, hogy az önkormányzat fát 

biztosítson az ünnepek alatt, erre is készen állunk.  

A közbiztonságra visszatérve, a parancsnok elmondta, hogy sajnos 7 rendır hiányzik ebbıl a 

körzetbıl. Több rendırt vittek el, mert az iskolát elvégezték és máshol volt rájuk szükség, itt 

említem meg Lados Tibort is, akit minden kartali jól ismer, ı jó kutyás rendır lett volna 

Kartalon. 

 

Varga Csaba: A polgárırökhöz szólnék, jó lenne az a segítség, hogy összeírnák a településen 

egyedül élı idıs embereket, és ıket télen sőrőbben látogatnák.  
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Lados Tibor rendır tényleg jó lett volna Kartalra, viszont az újonc kollégák, rendırök, akik az 

Aszódi Rendırırsön vannak nagyon jó képességőek, keményen elvégzik a feladatukat, 

sokszor még szabadidejükben is.  

 

Peterson János: Mindenki tudja, hogy a polgárırséget mindenki önkéntesen végzi. Sokan már 

nem engedhetik meg maguknak, hogy egész éjszaka kint legyen, és másnap nem menjen 

munkába, egyre nehezebb összeszedni, olyan kartali lakost, aki erre szánja a szabadidejét. 

Idén 20 ezer polgárır tőnt el a rendszerbıl.  

Anyagi problémánk is volt. 650 ezer Ft-ot kaptunk, ez az év vége felé teljesen elfogyott. 

Többen voltunk, akik saját pénzbıl tankoltunk, és úgy járıröztünk.  

Az idısekre fokozottan figyelünk. 

Tehát, ezt mi szabadidınkben végezzük, senkire sem lehet ráerıltetni, hogy ma éjszaka te 

menjél járırözni. Vannak fiatalok is, akik ügyesek és az autóra is vigyáznak.  

A polgárır autó ebben az évben átesett egy teljes motor felújításon, sajnos már 12 éves. 

Vannak Kartalon olyan autószerelık, akik ingyen szerelik az autót, csak az alkatrészt kell 

kifizetni, itt említem meg Lados Attilát, aki nagyon sokat segít nekünk.  

 

Pályázni szeretnénk térfigyelı kamerák elhelyezésére, hogy Kartal két végére és a bekötı 

utakra, hogy szemmel tudjuk tartani, ahol várható a nem kívánt személyek érkezése. 

Próbálkozunk mindennel és bízunk az Aszódi Rendırırs segítségében és mi is próbálunk 

segíteni nekik. 

 

Tóth Ilkó Mihály: Annyival kiegészíteném, hogy rendszeresen tapasztalom a rendırség 

jelenlétét Kartalon, és a mellékutcákban is.  

A polgárırség és a családsegítı szolgálat is segít a beteg, mozgáskorlátozott embereken.  

 

Varga Csaba: A polgárırség felé nem kérdıre vonás volt a hozzászólásom, csak egy javaslat. 

Köszönöm. 

 

Peterson János: Idén megtartottuk a Sportcsarnok névadó ünnepséget, Kovács László 

Sportcsarnok lett a neve. Ezúton szeretném megköszönni mindazoknak, akik ebben segítettek 

és támogatták a kezdeményezést.  

 

Pethı István: Lehet-e tudni, hogy ki lesz az Aszódi Járás vezetıje? 
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Tóth Ilkó Mihály: Dr. Szebenyei Zsolt, két évvel ezelıtt ı volt a Gödöllıi Földhivatal 

vezetıje. Jogász végzettségő, dolgozott a közigazgatásban és a minisztériumban is, ma volt a 

bemutatkozása.  

A járásba a kartali önkormányzat nem ad át dolgozót csak üres álláshelyet.  

 

Szarvas Csaba: Tájékoztatnám a lakosságot, hogy úgy néz ki, hogy az önkormányzat 

tulajdonában lévı 24 hektáros területre befektetıt szeretnénk hozni. Bıvebben akkor 

beszélnék, ha már konkrétumokat tudunk felmutatni. Annyit még, hogy voltak itt és felmérték 

a területet, nagyon tetszett nekik a földterület és Kartal is. 

 

Tóth Ilkó Mihály: Kiegészíteném, a befektetı egy autóverseny pályát és egy motorverseny 

pályát szeretne építeni. Ez a településnek elınyére válna, ez egyelıre egy elképzelés, 

látványtervet már megmutatták. Elmondták, hogy 23 szakhatóságon kell, hogy megfeleljen, 

ha csak egynél is megakad, akkor sajnos nem lesz belıle semmi. 

 

Rehorovszky Gáborné: Biztosan látta mindenki, hogy a fı téren egy fenyıfát sikerült 

felállítani Izmán Sándor és családja segítségével. A Győszőkör gyönyörően feldíszítette a falu 

szépítésére. Ezúton szeretnék mindenkit meghívni a Mővelıdési Ház fenyıünnepségére.  

 

Tóth Ilkó Mihály: Van-e még valakinek kérdése? Amennyiben nincs, a közmeghallgatást 

bezárom, megköszönöm mindenkinek részvételt.  

Kellemes karácsonyi ünnepeket és nagyon boldog újévet kívánok. 

 

 

 

 

Kmf. 

 

 Tóth Ilkó Mihály  Balogh Zoltánné 
 polgármester  jegyzı 
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 Gergely László Rehorovszky Gáborné 
 jkv. hitelesítı  jkv. hitelesítı  


